
Az Etikai Bizottság elnökének beszámolója a MEE 2009. évi 
Közgyűlésén

1.  Az új Etikai Szabályzat 2008. júniusában elfogadásra került.
2. Összefoglaló a 2009-ben az EtB-hez érkezett bejelentésekről, valamint az EtB 
határozatairól.
2.1. Bejelentések
A 2008. évi Közgyűlés óta eltelt év folyamán az EtB két írásbeli bejelentést kapott.
Az időben első bejelentés még az előző Közgyűlés előtt érkezett meg, lezárására csak a 
Közgyűlés  után került  sor. A bejelentés a Díjbizottság 2008 évi döntését  kérdőjelezte 
meg. 
A  második  bejelentést  a  VTT  tette,  amelyben  az  Elektrotechnika  c.  folyóirat  egyik 
cikkével kapcsolatosan fejezte ki rosszallását és kérte a kivizsgálást.
2.2. Bejelentések kivizsgálása, határozatok

2.2.1 A Díjbizottság döntését megkérdőjelező bejelentéssel kapcsolatban az EtB 
megállapította, hogy a Díjbizottság a Szabályzatnak megfelelően járt el. A 
kérdés egyébként nem az EtB hatáskörébe tartozik, ezért a bejelentést az EtB 
megküldte rövid úton a Díjbizottságnak, amiről a Bejelentőt is tájékoztatta. A 
levél megválaszolására az EtB tisztelettel felkérte Balázs Péter urat, a 
Díjbizottság elnökét. Erről a panasztevőt az EtB írásban értesítette. Tudomásunk 
szerint az ügy ezzel lezárult.

2.2.2 A VTT bejelentését egy termékismertetővel kapcsolatosan tette meg, amelynek 
hosszát és megjelenési formáját kifogásolták. 
Az EtB kivizsgálta a bejelentést, meghallgatta a Feleket és Határozatot hozott, 
amelyet rövidített formában ismertetünk:
Az EtB megállapította, hogy Főszerkesztő asszony eltért a kérdéses írás kapcsán 
az eddigi –jól bevált –hagyománytól. Az EtB ezért kéri, hogy intézkedjen az 
elkövetett figyelmetlenség helyrehozatalára (jelenjen meg a hibakiigazítás az 
Elektrotechnika következő számában), valamint arra, hogy a jövőben hasonló 
aránytalanságot ne kövessen el, vagyis a sajtóközlemény terjedelme 5-10 sort ne 
haladjon meg és mindenképpen hivatkozni kell a forrásra, valamint jelölni kell, 
hogy sajtóközlemény. Hosszabb információs anyag fizetett (PR) cikkek esetén 
engedhető meg, a korábbi gyakorlatnak megfelelően. 
Az EtB fentieknek megfelelően tájékoztatta az Elektrotechnika Felelős kiadóját, 
valamint az Elnök és Főtitkár urakat.

Meg kell azonban jegyeznünk, hogy feltételezzük  és reméljük, hogy az Egyesületen 
belül működő jó emberi és szakmai kapcsolatok alapján a jelen bejelentéshez fogható 
súlyú problémákat ezentúl szervezeti, szakosztályi szinten baráti, szakmai egyeztetés 
formájában fogják az érintett felek elintézni.
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